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Puigdomènech qüestiona la idoneïtat de celebrar un ple presencial en plena fase 0

El regidor de Junts per Sant Cugat Joan Puigdomènech s'ha
queixat al torn de precs i preguntes del ple que la sessió s'hagi
hagut de celebrar de manera presencial i no telemàtica i ho
considera un risc. L'alcaldessa ha argumentat que l'estat
d'alarma no prohibeix aquest tipus de sessions. A més, Ingla
explica que serveix per donar exemple a la gent que sí treballa
malgrat el confinament.
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